
Sprawozdanie 

Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska                      

z działalności międzysesyjnej  

 

Posiedzenie Komisji odbyło się 19.02.2021 r. W spotkaniu brało udział czterech 

radnych. 

Informację na temat planowanej rozbudowy sieci ciepłowniczej na ul. Wyborskiej 

omawiali prezes PUGK p. Andrzej Jabłonka i wiceprezes p. Paweł Łazicki. Dużym 

zainteresowaniem radnych było podłączenie bloków w centrum miasta, kosztów tych 

inwestycji, kosztów ogrzewania, innych zainteresowanych mieszkańców i placówek a także 

podłączenia ciepłej wody dla mieszkańców Spółdzielni „Odbudowa” w Nidzicy. 

Komisja zapoznała się z informacją MOSIR-u i CUW-u o stanie technicznym budynków 

i posesji, szkół, boisk szkolnych i hali widowiskowej. 

W części spotkania dot. omawiania projektu budżetu gminy w Komisji uczestniczyła 

Skarbnik miasta p. Wiesława Rozmus. W dalszej części brała udział kierownik wydziału GMKiR 

p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel. 

Radni zapoznali się z pismami: 

- w sprawie wygaszania świetlic w Bartoszycach i Orłowie – wyjaśnienie w tej kwestii 

zaproszenie na Komisję w marcu sołtysów i rady sołeckie oraz dyrektor MOPS  

- odpowiedź w sprawie remontu dzwonnicy w Napiwodzie – do wyjaśnienia poinformowanie 

sołtysa i mieszkańców Napiwody  

Komisja zapoznała się z innymi pismami. 

Wnioski Komisji : 

1. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie gminy 1 mln zł dla Spółki PUGK  

na rozbudowę sieci ciepłowniczej w kierunku ul. Wyborskiej. 

2. Komisja zwraca się do mieszkańców m. Napiwoda o zajęcie stanowiska w kwestii 

remontu lub likwidacji dzwonnicy w ww. miejscowości. 

 

                                                                               Przewodniczący Komisji 

                                                                                /-/ Andrzej   Ruś 

 

 

 

 


